
Beste Gerard Grashof, 

Bedankt dat ik u mag mailen omdat mijn deelname aan de vergadering bezuinigingen mislukte.( ik 
ben onbekend met dit fenomeen die jullie leuk hebben opgepakt voor mij. Zeer zorgzaam)  

Allereerst bedankt voor jullie inzet. Het is heel duidelijk dat iedereen van de Gemeente Olst-Wijhe 
enorm hun best doen om de inwoners te laten meedenken. 

 Ik heb een paar punten. Groenvoorziening moet absoluut blijven voor de schoonheid van ons dorp 
( ik heb het over Wijhe waar ik woon) Wel kan er minder vaak gemaaid worden zodat wij kunnen 
genieten van de madeliefjes etc die nu meteen worden weggemaaid. 

Mensen die gezond zijn en zelf hun huis kunnen schoonhouden moeten geen recht hebben op 
huishoudelijke hulp wat ook nog maar 20 euro in de maand kost. Voor mensen die de steun wel 
nodig hebben kan dit verdubbeld worden naar 50 euro in de maand.  

1200 nieuwe woningen in 10 jaar is mooie streven maar dan geen leuke voorzieningen 
wegbezuinigen. Toen wij een dorp zochten om in te wonen 15 jaar geleden, hadden we op onze 
wenslijst staan, een treinstation, een zwembad  een bibliotheek en winkels. Mede daarom kozen wij 
voor Wijhe. Uiteraard had dit ook Raalte of Olst kunnen zijn maar Wijhe is prachtig! 

Ik ben jarenlang mantelzorger geweest voor mijn man, die nu permanent in de Hartkamp Raalte 
woont, en hoe leuk het ook is om te ontvangen, zonder cadeau kan best.  

Boa's weg bezuinigen. Overlast van hondenpoep is niet te controleren. Sociale controle werkt het 
beste. Ook hondenbelasting is niet te handhaven. Men geeft vaak hun hond niet aan en wie 
controleert dit? Kost alleen maar veel geld.  

Subsidiebeleid wordt veel misbruik van gemaakt. Ik zal het niet uitleggen waar en hoe want 
iedereen weet het. ZELFREDZAAMHEID !! het lijkt wel of wij, ook de ouderen, dit zijn verleerd. 
Overal is een potje voor, iedereen schijnt te vinden dat hij/zij overal recht op heeft.  Hier kan veel op 
worden bezuinigd.  

Jeugdzorg is veel te duur. Hoe in vredesnaam is dit zover gekomen?  U mag mij inschakelen als 
vrijwilliger. De burgemeester weet het vast nog wel, wij hadden een hangjongeren project thuis, 
Politie en winkeliers hadden last van de jongens. Een keer in de week kwamen ze een hele avond bij 
ons, 6 tegelijk, en wij hebben reuze fijne tijd en gesprekken gehad, 5 jaar lang.  Nu, al weer enige 
jaren later, hebben ze allemaal een baan en velen zijn uit Wijhe vertrokken de wijde wereld in. Alles 
via instanties kan heel negatief werken.  

Boeken op school is prima, men vergeet dat er kleuters zijn die nog niet naar school gaan waarvoor 
de ouders boekjes kunnen lenen. En heel belangrijk, de vakanties. Boeken lenen gaat dan uiteraard 
niet op school maar wel in de bibliotheek. Lidmaatschap tot 18 jaar gratis.   



Ten slotte wil ik graag kwijt dat het kantoor van bibliotheek Salland waar Wijhe een onderdeel van is, 
veel steken laat vallen/liggen. Er is nooit een actie geweest om mensen te laten weten hoeveel de 
bibliotheek kan betekenen . Alle cursussen die in mijn brief staan in de Reklamix zijn voor heel veel 
mensen onbekend. Ik heb eerder gemaild met de bibliotheek dat zij de mogelijkheid om 
tijdschriften te lenen, die heel duur zijn om  te kopen, in het zonnetje moeten zetten. Ledenwerving 
is zo belangrijk. Niet alleen voor de bibliotheek maar ook om mensen aan het lezen te 
houden/zetten. Hun website is heel goed, alles prima te vinden met goede uitleg over lenen etc 
maar men moet wel gemotiveerd worden om naar die website te gaan kijken.!! Dit zou veel meer 
leden kunnen werven maar moet wel actief worden gedaan. Ik krijg dit niet voor elkaar, misschien 
kan de Gemeente een bom onder hen zetten voor een actiever beleid.  

Als emigranten kind, in mijn geval naar Australië weet ik uit ervaring, "don't smother the migrants" 
Ook hier is zelfredzaamheid het beste voor de mensen. Uiteindelijk zullen ze door zelf de weg te 
leren naar wonen, werken, taalkennis, sneller integreren.  

Dit was mijn stukje voorstel. 

Vriendelijke groeten, 

Erna van der Ploeg, 



Van: Gosse Jongstra 
Verzonden: zondag, mei 2, 2021 4:27 PM 
Aan: Olthof, Hans 
Onderwerp: nog een psje 

Hans, 
Nog nabrandertje: 
ik vraag me af wat de extra bijdrage van het Rijk van 600 miljoen voor de jeugdzorg 
betekent voor de bezuinigingen. 
Als ik omreken: 600 miljoen voor 17 miljoen Nederlanders, dat is plm  € 600.000 voor 
17.000 inwoners van Olst-Wijhe. 
Kunnen we dat afboeken van de 2,5 miljoen bezuinigingen? 

Gosse 

mailto:gosse.jongstra@hetnet.nl


Van: Mirjam Burema  
Verzonden: 17 mei 2021 20:17 
Aan: Communicatie Gemeente Olst-Wijhe <communicatie@olst-wijhe.nl> 
Onderwerp: Re: Aanmelding 17-5 online bijeenkomsten bezuinigen voor de toekomst 

Beste Gerald 
Heb helaas niet mee kunnen doen aan de sessie. Ik heb geen teams op mijn iPhone of iPad. Wel in 
mijn werkomgeving maar de mail doorgestuurde en toen  kwam de teams link niet door. Vervolgens 
geprobeerd om via mijn mailadres een privé account aan te maken. Liep ik vast op wachtwoord voor 
Microsoft.  
Helaas.  
Hoop dat het een goede sessie was met veel creatieve oplossingen.  
Ik denk dat we gemeenten echt meer een vuist moeten gaan maken richting het rijk. Er zijn veel 
taken bijgekomen maar onvoldoende budget. Dat gaat niet.  
Heel veel succes 
Met vr groet Mirjam Burema  

Van: Burema, M (Mirjam) 
Verzonden: 18 mei 2021 16:03 
Aan: Hulsebos, Natasja <N.Hulsebos@olst-wijhe.nl>; Grashof, Gerald <g.grashof@olst-wijhe.nl> 
CC: Mirjam Burema <mirjam.burema@aardehuis.nl> 
Onderwerp: oplossingen begrotingstekort gemeente 

Dag Natasja en Gerald, 
Dank voor jullie reacties n.a.v. mijn mailtje dat het gisteren helaas niet lukt e om aan te sluiten. 
Vanavond kan ik niet dat is jammer. 

Ik reageer nog even omdat ik het volgende tegenkwam. In Zeist is er een burgerberaad 
georganiseerd rondom de miljoenen bezuinigingen die nodig zijn: 
Ik vind het al heel mooi hoe jullie dit proces in Olst-Wijhe vormgeven dat inwoners gevraagd worden 
om mee te denken. Maar een burgerberaad is een diepgaander methodiek om de creatieve denk en 
doe kracht van inwoners nog meer te benutten. 
Ik heb geen idee wat er uit is gekomen. Maar misschien kunnen jullie daar wel achter komen? 

Inwoners aan zet in Zeist: burgerberaad adviseert over miljoenenbezuinigingen · Digitale participatie 
· Lokale Democratie (programma Democratie in Actie) (lokale-democratie.nl)

Heel veel wijsheid met keuzes voorbereiden. 
Vriendelijke groet 
Mirjam Burema 
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Van: Janny Lambers-Teune
Verzonden: 19 april 2021 14:11 
Aan: Stook, Dorine 
CC: Anita Hogeboom 
Onderwerp: zorg vve-beleid en logopediescreening 

Hallo Dorien, 

We hebben begrepen dat jij vanuit de gemeente Wijhe betrokken bent bij het VVE-beleid. 
Wij hebben als IB-ers van fusieschool Wijhe onze zorg uitgesproken richting Marlies Bulder van de 
Bieënkorf over de ontwikkeling dat er bij het maken van een keuze voor een VVE-programma, de 
scholen niet worden betrokken. 
Naar onze mening strookt dit niet met het advies van de ‘werkgroep samenwerking en verbreding’ 
uit 2018.  
Juist in de fase waar scholen fuseren en straks samen met de Bieënkorf een prachtig kindcentrum 
gaan vormen lijkt het ons zeer wenselijk dat hier de gemeente Wijhe ook zijn rol pakt in het zorgen 
voor een degelijk VVE-plan. Wij vragen ons af wie hierin nu de regie heeft om dit  soort beslissingen 
te stroomlijnen.  

Verder vernamen we dat er ook sprake zou zijn dat de logopedische screening vanuit de gemeente 
gaat stoppen. Een besluit wat wij enorm zouden betreuren. Juist deze screening is een moment dat 
helpt om kinderen met een taalachterstand eerder in beeld te krijgen. We weten dat niet altijd alle 
leerlingen op een voorschoolse opvang hebben gezeten, waardoor zij ook niet altijd voor een VVE-
programma in aanmerking zijn gekomen. Juist de specialistische kennis van de logopedist helpt ons 
om deze kinderen in beeld te krijgen. Dit geldt ook voor de kinderen die binnen de voorschoolse 
opvang niet zijn opgevallen. In de afgelopen hebben wij als IB-ers de meerwaarde van de 
logopedische screening ervaren. Ouders werden doordrongen van de noodzaak van logopedische 
ondersteuning en wij als school konden de gegevens goed gebruiken om bij bepaalde leerlingen een 
intensief programma in te zetten. Zo hebben wij o.a. geïnvesteerd in het programma BOUW. Bedoelt 
om onnodige leesachterstanden en dus dyslexieonderzoeken te voorkomen. 

Over beide bovenstaande punten horen we graag van je. 

Met vriendelijke groet, 
IB-ers fusieschool Wijhe 
Anita Hogeboom en Janny Lambers  
Werkdagen: dinsdag t/m donderdag 

mijnplein 
verwonderwijs in 
Salland 

mailto:j.lambers@mijnplein.nl


From: Ans Mensink
Sent: Monday, May 3, 2021 3:36:09 PM 
To: Maglio-Rijke, Marit <m.maglio@olst-wijhe.nl>; Griffie Olst-Wijhe <griffie@olst-wijhe.nl> 
Cc: 'Gé Gijzenij' 'Mathilda Groenveld' 
'Leon Ripperda' Hanneke Lantink 
Subject: voorgenomen bezuinigingen, subsidie Infocentrum IJssel Den Nul  

Geachte college en leden van de gemeenteraad, 

Als partners in het Infocentrum IJssel Den Nul hebben wij kennis genomen van uw rapport 
Bezuinigen voor de toekomst. 
Eén van de 60 mogelijkheden om te bezuinigen betreft maatregel  22 Infocentrum IJssel Den Nul.  
Via ’t Olster Erfgoed ontvangt het Infocentrum subsidie. In de prestatieafspraken met uw gemeente 
is vastgelegd wat hiervoor gedaan wordt. In de bijlage treft u de afspraken aan. 

Ter informatie sturen wij u een korte film over het Infocentrum. (zie onderstaande link) 

De partners in het Infocentrum Staatsbosbeheer, ’t Olster Erfgoed, Brasserie Op Duur en JP van den 
Bent Stichting 
hebben de laatste jaren veel energie gestoken in de samenwerking. De gemeente heeft ons hierbij 
ondersteund in de vorm van  externe begeleiding. Het resultaat is in januari 2020 vastgelegd in 
werkafspraken. 
In aanwezigheid van voormalig wethouder Anton Bosch hebben de partners dit ondertekend. De 
verdere uitwerking, de verzelfstandiging en de Poort naar de IJssel is nog niet gerealiseerd. Dit komt 
mede door de sluiting i.v.m. Corona.  

Wij nodigen u graag uit voor verdere toelichting op zaterdag 8 mei tussen 10.00 uur en 12.00 uur in 
het Infocentrum. 

Namens de partners Infocentrum, 
Staatsbosbeheer, ’t Olster Erfgoed, Brasserie Op Duur, JP van den Bent Stichting 

Ans Mensink. 

Ans  Mensink- van den Noort 
Voorzitter ‘t Olster Erfgoed 
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